
 

B1900 (2020/01) 

公 司 账 户 开 户 须 知 
Information for Business Bank Accounts 

接 受 开 户 公 司 注 册 地 

Eligibility on Jurisdiction 

公 司 银 行 账 户 类 别 (新加坡) 

Business Bank Accounts (SG) 

星展银行 

DBS Bank 

|||| 大华银行 

UOB Bank 

兴业银行 

RHB Bank  

渣打银行 

Standard Chartered 

花旗银行 

CITI Bank 

马来亚银行 

MayBank 

联昌银行 

CIMB Bank 

中信银行 

China CITIC 

新加坡 Singapore         

香港 Hong Kong         

英属维尔京群岛 British Virgin Island          

塞舌尔 Seychelles          

萨摩亚 Samoa         

开曼群岛 Cayman Island         

英国 United Kingdom          

美国 U.S. Delaware         

开户服务费  

Bank Account Referral Service 
按骏业价目表 Refer to SBC Pricing Guideline 

开户类别 Account Type DBS Premium 50 
Multi-currency Account 

SGD 
A/c. 

FCY  
A/c. 

Quad 
SGD 

Quad 
USD 

SGD 
A/c. 

FCY  
A/c. 

SGD 
A/c. 

USD 
A/c. 

SGD 
A/c. 

FCY 
A/c. 

SGD 
A/c. 

FCY 
A/c. 

Current 
Account 

银行收费表 
Bank Pricing 

Guideline 
(SGD) 

开户行政及查册费 
Admin & Compliance Fee 

个人名义股东 

Individual Shareholder  
$500 

$1,000 $1,500 - - - - $7,500 $5,000 - - - - - 
公司名义股东 

Corporate Shareholder 

Up to 

$5,000* 

最低存款结余 
Minimum Initial Deposit $50,000 $10,000 $10,000 $5,000 $4,500 $100,000 $150,000 $100,000 $100.000 $30,000 $1,000 $50,000 $50,000 $4,000 

低于最低存款费用 
Account Fall Below Fee $80 $35 $28 $25 $30 $100 $150 $100 $100 $35 $5 $20 $15 $30 

电汇 - 付款 (不包括佣金) 
TT – Outwards (Excl. Comm.) $20 $50 $100 $20 $30 $70 $70 $40 $40 $20 $30 $30 $30 $60 

电汇 - 收款 
TT – Inwards  $5 $10 $10 - - $50 $75 - - $10 $15 - - $20 

银行特定之开户要求 
Bank additional requirements 

银行签字要求 Requirement for Bank’s Board Resolution: 
- 必需集合至少 60%公司成员到访办理公司开户，否则，需另外安排公司秘书代签署银行档 (额外收费)  

The board must collect over 60% of the company officer for signature, otherwise separate charges for Company Secretary may applies. 
- 未能到访之成员及公司人员必须提供正本鉴证档 (需另收费) 

For those who are unable to attend, please bring the original certified Identification proof & address proof. 
 
|||| 大华银行 UOB Bank: 
- 开户行政及查册费 - 需要携带新加坡支票或银行汇票才能开立银行账户 

Required to bring a Singapore cheque or Bank Draft for the bank account opening deposit. 
- 海外公司之户口, 需递交正本公司现况证明证书 

Offshore Co. Bank Account, required to submit the original Certificate of Incumbency. 

 

备注 Note :   代办申请银行账户只属递交及申报所需证明文件至银行，最终审批决定权为银行所有，与 “骏业国际” 无直接或间接的责任。 
All applications are subject to respective banks appetite & final approval. We, “SBC International”, have no responsibility to decide on the bank application. 

  银行开户为独立之服务项目，如不成功开户，其他服务及费用则不会就开户不成功而获退回及追讨任何赔偿。 
Opening Bank Account Referral Services is an individual service, if the application has been rejected, all other services that are related to the company will not be refunded or returned. 

  银行费用均以最新银行价目为准，待成功开户后于存款费内扣除。 
The bank charges are prevail to the bank pricing guideline and will be deducted from the bank account upon a successful application. 

  银行物品将于批出账户后陆续寄出至客户通讯地址 (时间限于发送地点)。 
All related bank utilities and security tools will be delivered to given correspondent address after the approval of the bank application (Time may varies based on the mailing address). 

  银行审批期约 15 个工作天或以上，需以银行收齐要求之业务资料起计，并按银行最后的审批期为准。 
Bank application may take up to 15 working days & it is possible that the bank may require further information related to the company business plan / proof. These will result in longer assessment duration. 

*  按每层公司架构附加 SGD$500 之手续费，最高手续费为 SGD5,000。 
   SGD500 would be charged to each level of corporate structure and the maximum fee up to SGD$5,000. 


